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In deze kabinetsperiode hebben we vooral ingezet op het versterken van het sportbeleid op lokaal niveau. Ook in onze inzet voor

het fiche Europa ( dat we samen met VGP hebben gemaakt) is de insteek om primair de huidige aanpak van lokale

akkoorden/BSC's te versterken. In bijgaand overzicht is de claim weergegeven voor het corona fonds vanuit Europa.

Een impuls naar het lokale past dus bij de richting van ons huidige sportbeleid. In de presentatie hebben we echter ook de

‘beweegprojecten voor kwetsbare mensen’ genoemd. Daar hebben we met de alliantie inclusief wel degelijk ook een landelijke
aanpak.

De beweegambassadeurs die genoemd worden in de presentatie zijn nieuw (komen uit Bewegen nieuwe normaal), en

doorverwijzen huisarts/fysio wordt doo ntwikkeld bij BNN. Daar zijn nog geen fin. Claims/onderbouwingen voor. Die zitten

logischerwijs dus ook niet in de financiéle claim voor het Europese coronafonds, die we al eerder hebben ingediend.

In de aanvraag voor het coronafonds zit weer wel een inzet voor missiegedreven sportonderzoek en innovatie, financieren van

het beweegdeel van de GLI en een impuls om de financiéle toegankelijkheid van de sport te bevorderen. Die onderdelen staan

nu niet in de presentatie, vragen wel allen om een financiéle inzet.

Aan de horizon gloort ook de vraag of/in hoeverre we verder Human Capital willen investeren oroject IEEE. en natuurlijk
wat er verder uit het traject bewegen nieuwe normaal komt.

Mijn voorstel voor nu richting Tamara is:

+ aangeven dat bij ons het zwaartepunt ligt op een lokale aanpak om sport en bewegen te bevorderen, maar er wel

degelijk ook aanleiding is voor het aanvullen van een lokale aanpak met een landelijke lijn/nationale initiatieven met

name t.a.v. het bereiken van kwetsbare groepen.
+ Aangeven dat we samen met VGP optrekken, dus dat het goed is toe te werken aan een gezamenlijk programma waarin

zowel lokaal als landelijk initiatief een plek kunnen hebben.

e Als er middelen ter beschikking komen gaan we met VGP/PG intern en met onze partners van het sportakkoord in

gesprek over een effectieve inzet van middelen. Daarbij kijken we voor sport en bewegen naar het intensiveren van het

huidige sportbeleid (m.n. sportakkoord, BSC, financiéle toegankelijkheid, missiegedreven onderzoek), zoals ook in de

aanvraag naar het coronafonds. Daarbij bekijken we of ook ideeén in het lopende project Bewegen het nieuwe normaal

(zoals de beweegambassadeurs) een plek kunnen krijgen.
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IEE - BE cbben gezamenlijk input geleverd voor de presentatie zondag a.s. Er was ook een (inter)departementale
werkgroep met collega’s van o.a. DMO en MEVA. Ik weet dat er in ieder geval vanuit DMO een mailtje naa is gegaan met

ilk

heb dat niet gezien, maar ik vermoed dat daar geen extra informatie over leefstijl/preventie in is meegenomen.

ullen bij de bijeenkomst zijn, EREE niet.

T.b.v. de presentatie is alleen input op hoofdlijnen gevraagd, idee is dat vanaf maandag eea wordt geconcretiseerd en

uitgewerkt. ebben vrijdagmidag een kort gesprekje gehad met een collega van de coviddirectie bij J&V, er zou

mogelijk eenmalig zon 150 min beschikbaar zijn voor de 3 thema’s; 50 min per thema. Idee is dat dit bedrag naar gemeenten

gaat om te investeren in leefstijl/preventie.

Bijgevoegd de claim die we voor dit voorjaar op leefstijl hebben ingediend en waarmee onderbouwd is waarom we jaarlijks 20

min extra nodig hebben om de inzet vanuit het Nationaal Preventieakkoord op peil te houden. Hierin ook een onderbouwing en

iets meer informatie over de verschillende projecten. We kunnen dit zo meesturen of even een combi maken met de

onderbouwing voor de sport- en beweeginitiatieven. Laat maar even weten als ik daar nog iets voor kan doen.

Ik denk dat het goed is als er extra geld naar gemeenten gaat, maar ik zou ook zeker in willen zetten op het reserveren van

extra middelen voor de landelijke programma’s zoals Gezonde School en JOGG. 1k kan me voorstellen dat dat voor jullie
hetzelfde is.

Kortom, tijdens de presentatie advies om niet alleen middelen naar gemeenten over te maken, maar ook te reserveren voor

inzet in landelijke preventieprogramma’s.

Bel/mail gerust als je vragen hebt of als ik nog iets kan doen!

Groetjes,
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